
Protokoll Linköpings hundungdom 2023-11-28
Närvarande: Sofie, Olivia, Ida, Rolf, Elin, Hanna, Ing-Christin, Yvonne

1. Val av justerare: Elin valdes
2. Godkännande av föregående protokoll: godkändes
3. Kassarapport: september -41 068 kr. oktober +22 444 kr. Resultat januari

t.o.m. oktober +105 192 kr.
4. Aktivitets och beslutslogg:

Att göra enligt föregående protokoll:
- Skyltar uteplanerna. Elin ska göra ett förslag - beslutat att lägga detta på is ett tag
- Inplastade skyltar för hur dörren låses samt hur ventilationen fungerar. Rolf

fick i uppdrag att fixa det. Återkommer nästa möte
- Belöning för prestationer på årsmötet - Sofie och Elin fixar ett förslag till nästa

möte. De återkommer med ett konkret förslag till nästa möte utifrån medlemmarnas
önskemål.

- Kursavgifter - Yvonne får i uppdrag att lägga till i styrdokumentet vad som händer
om en extern kurs inte skulle bli full. Det ligger numera i styrdokumentet.

- Mätstickor - Beställning lagd till Olivias morfar hoppas kunna hämta dem helgen
v.43. Malin fixar begagnade mätstickor från Tangfeldt. Bågarna Olivias morfar har
gjort finns i hallen.

- Möblera om i hallen, staketlösning. Yvonne ska kolla med Sten. Pågår
- Sammanställning över tävlingar. Pågår, då inte alla sektioner har svarat.
- Tidtagning plus hinder - agilitysektionen har återkommit med offerter, se nedan
- Ny rutin bokning av hallen - återkommer med utvärdering
- Rädda gräsparkeringen - fixat

5. Anmälda mötesfrågor

Ansvarig (tillfällig?) för NW-sektionen - NW sektionen får lösa detta själva. Inget
för styrelsen att fixa.
6. Förslag från cafegruppen. Vi beslutar att vi vill vara en generös klubb som bjuder
funktionärer på fika/lunch/godis/dricka m.m. Vi beslutar att cafégruppen ska lägga till
punkter i sitt förslag.
7. Inköp/budgetering av agilityhinder och tidtagning. Vi beslutar att bordlägga
frågan.
8. bokningssystemet 5/12 till 14/1. Vi beslutar att Elin tar ansvar under den tiden.
9. rutiner för alla ekonomiska system. Vi beslutar att Rolf får i uppdrag att fixa en
lista på vilka som har tillgång till vilka system
10. Förslag Externa kurser.

● Ansvarig för kursen ska göra en budget som ska presenteras för kursansvarig och
eventuellt styrelsen.

● Ansvarig för kurser ska teckna avtal med kursledaren om återbudstid
● Anmälningstiden ska gå ut innan återbudstiden så att kursen eventuellt kan ställas in



● Om extern kurs inte går ihop sig ekonomisk när anmälningstiden gått ut ska den
ansvariga ta kontakt med styrelsen för att beslut ska kunna tas om kursen ska
genomföras trots detta.
Yvonne får i uppdrag att fixa ett formulär för externa kurser.

11. Återbetalning inställda kurser pga kennelhosta.
Förslag angående sjuka hundar på kurs.
Vid sjukdomar hos hund som går kurs hos LHU gäller följande.

● Kursdeltagare som har sjuk hund ska få tillbaka kostnaden för resterande gånger.
Veterinärintyg bör kunna uppvisas. Vid smittsamma sjukdomar som ex kennelhosta,
behövs inget intyg.

● Vid stort antal sjuka hundar ställs kursen in eller skjuts upp till senare tillfällen.
● Återbetalningen av kursavgiften görs av respektive instruktör.

Yvonne får i uppdrag att fixa klart styrdokumentet till nästa möte.
Vi beslutar att de instruktörer som blivit drabbade av kennelhostan (och övriga
sjukdomar) ska återbetala till deltagare som missat kurstillfällen.
Vi beslutar att klubben betalar tillbaka avgifterna för de kurser som blev inställda av
Tanja i höstas. Under våren ska hon hålla samma kurser vars avgifter ska komma
klubben tillhanda. Rolf upprättar ett avtal mellan klubben och Tanja för summan.
12. Hålla kurs för LHU. Vi beslutar att då personen som ställt frågan inte längre
anses lämplig att hålla kurs i LHUs regi och plockas bort på instruktörssidan.
13. Agilityinstruktörsutbildning
Vi beslutar att skicka Olivia, Sofie och Elin på A1 och A2 utbildning under våren
2024.
14. Riktlinjer för Instruktörsutbildningar
Vi beslutar också att om man går en utbildning som klubben betalar (avgift, resa,
logi) så ska man som motargument hålla 5 standardkurser. Den utbildade
instruktören får då behålla intäkterna för kommande kurser.
Vi beslutar att Malin ska kolla av intresset i sektionerna för utbildningar.
15. Verksamhet under vintern med tanke på kennelhostan (samträning,
inofficiella tävlingar).
Vi beslutar att släppa på allt i hallen nu. PR-gruppen får i uppdrag att annonsera ut
detta på hemsida och FB. Olivia har ett förslag på nytt schema till våren. Hon skickar
ut detta till PR-gruppen
16. Försäljning av hinder
Vi beslutar att bordlägga frågan
17. Ansökan om bidrag, uppdateras till och med den 30 Nov. Både vad gäller
container och uppdaterad offert på gräs.
Vi beslutar att skicka in två nya ansökningar: En ansökan för sviktpad och en
ansökan för en ny container, Rolf får i uppdrag att skicka in ansökningarna.
18. köp av vagn - Vi beslutar att bordlägga frågan
19. Årsmöte - Förslag en onsdag kväll tex 7/2. Vi beslutar att Mötet blir det
datumet kl 17.30 PR-gruppen gör event och bokar hall plus stuga
20. Spons från motala (se messenger)
Vi beslutar att ta emot hennes sponsring
21. Rapporter från/till arbetsgrupperna:
Rally: tävling 24/11



Hallen: Handikapputgång fixat. Hål i vägen fixat. Förberett för ny container samt
anlagt. Hållare till högtalarna fixat.
Freestyle: Laddar för officiella decembertävlingar och TtM SM. Vi skulle vilja göra
ett försök till att arrangera KM, har styrelsen några preferenser på när?
Agility:
Ungdomsgruppen:
Lydnaden: Skjuter upp KM pga kennelhosta
Hoopers: Skjuter upp KM pga kennelhosta
Sponsorgruppen:

22. Förslagslådan / inkomna skrivelser
hinderinköp - Vi beslutar att tacka nej till hennes förslag. Olivia kontaktar henne.

23. Övriga frågor:
Möte med Sveriges Hundungdom ang vår åldersfördelning på medlemmarna,
18:00-19:00.
Valberedningen ansluter vid 19.00 och meddelar sitt arbete. De vill ha svar senast
10/12 om man lämnar sin plats till förfogande.
Funkar det att kommunicera som vi gör? Ser alla inläggen i facebookgruppen? Vi
beslutar att NÄR man läst så ska man klicka “tumme upp” på punkter på Facebook.

24. Nästa möte:
Vi beslutar att nästa möte blir 14/12 kl 18-20 i klubbstugan.

25. Avslutning av mötet.
Olivia avslutar mötet.

Mötesordförande:

………………………………………..

Justerare:

………………………………………


